

社會影響力製造所(Impact Hub Taipei)

地址：臺北市大安區和平東路二段265巷3號

電話：(02)27003665

電子郵件：hi.taipei@impacthub.net

類別屬性：協會社群

官方網站：[進入網站](#)



IMPACT
HUB

X 有輔導

V 有舉辦活動或課程

X 可獲得投資機會

X 場地外借

X 可進駐

X 創業家簽證認可

X 政府單位營運

X 績優推薦

單位簡介

Impact Hub Taipei 坐落於台北捷運文湖線科技大樓站的靜巷內，為一共同工作空間，也是提供會員各種資源、靈感、合作機會與擴大社會影響力的獨特生態系統。

我們是由社企創業家、創意者、活動策劃人、藝術家、自由工作者、專業人員等所組成的社群，我們採取正面、實際行動來改變這個社會及環境。

除了會議空間、具有設計感的辦公桌外，會員們還可以透過全球性的Impact Hub 平台與全世界超過16,000的社企創業家連結。這裡也提供活動展演空間的租借，彈性的桌椅配置以及戶外庭園可提供小型活動展演空間、講座、工作坊、創意活動、交流會、小型園遊會等。

我們是全球社群網絡中的一分子，我們將不同專業、背景、文化，有著不同想像的人群聚集在一起，我們看見不一樣的事物，並懷抱著創業精神，共同冒險、實踐夢想、發揮影響力，為永續的世界盡一份心力。

Located just steps away from MRT Technology Building Station, we are a unique ecosystem of resources, inspiration, and collaboration opportunities that support a more sustainable world!

The Impact Hub Taipei community is made up of impact entrepreneurs, activists, creatives, campaigners, artists, freelancers and professionals taking action to drive positive social and environmental change.

Members enjoy a global platform connecting you to 16,000+ entrepreneurs, access to support, touchdown meeting space and hot desks; a flexible exhibition and event space; and a programme of lectures, workshops, and music.

We are part of a global network of connected communities that enable collaborative ventures. Impact Hubs unite people from every profession, background and culture with imagination and drive to pursue enterprising ideas for the world. These are the people who see and do things differently and have entrepreneurial passion to create sustainable impact.